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PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 18.07.2018, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

 CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri județeni.  

 Lipsesc motivat: domnul consilier  Ciobanu Cristian, domnul consilier Cojocariu Ioan, doamna 

consilier Ciurel Lenuța, doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța și domnul consilier Gubandru Nicolae.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.521/11.07.2018, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/14136/12.07.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/14028/11.07.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 12.07.2018. 

 Participă ca invitaţi: domnul deputat Mocioalcă Ion, domnul deputat Spânu Ion, domnul 

prefect Lupu Matei, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din 

partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.49/16.02.2018 

privind aprobarea ”Programului lucrărilor de drumuri județene finanțate din sume defalcate din TVA”, 

pentru anul 2018. 

2.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată și completată. 

3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată și 

completată. 

 5.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.46/16.02.2018 privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale instituţiilor si 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe 

anul 2018, modificată. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.06.2018. 
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7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.87/26.04.2018 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.88/26.04.2018 privind aprobarea organigramei și statelor de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, precum și ale instituțiilor de asistență socială 

cu personalitate juridică, cu modificările ulterioare. 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 

aparatului propriu al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, a 

Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor sociale fără personalitate juridică din 

cadrul Direcţiei, precum și a Regulamentelor de organizare și funcționare ale serviciilor sociale cu 

personalitate juridică din subordinea Direcției. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.229/23.10.2017 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 

specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin și  

al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018, cu modificările ulterioare. 

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea  Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.148/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Centrului 

Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş- Severin, cu modificările și 

completările ulterioare. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului final al concursului de proiecte de 

management, a Proiectului de management și a duratei pentru care se va încheia Contractul de 

management la Centrul Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-

Severin. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ-teritoriale la serviciile publice comunitare 

locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin, cu modificările ulterioare, prin înfiinţarea 

unor  noi servicii publice comunitare locale de evidenţă a persoanelor în comunele Obreja și Păltiniș.  

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine  

Publică Caraş-Severin, modificată  și completată. 

15.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor județene de pe raza județului Caraș-Severin, 

pe nivele de viabilitate, în perioada sezonului rece:15 noiembrie 2018-15 martie 2019. 

         16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare şi a tarifelor  şcolare, la Şcoala 

Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” Reşiţa, pe anul şcolar 2018 – 2019. 

17.Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitatie publică cu strigare, a unui spațiu situat în 

Reșița, Piata 1 Decembrie 1918, nr.7, et.II, județul Caraș-Severin, aflat în domeniul public al județului 

Caraș-Severin și administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin. 

18.Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitatie publică cu strigare, a unui imobil –fosta 

UM 01929, situat în Reșița, str.Cpt. Smaranda Ion (fosta  str. Lupacului, nr.2), județul Caraș-Severin, 

aflat in domeniul privat al județului Caraș-Severin și administrarea Consiliului Județean Caraș-

Severin. 

19.Raport privind activitatea desfășurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” 

Reşiţa în anul școlar 2017-2018. 

20.Raport privind modul de soluționare a petițiilor în semestrul I, 2018. 

21.Informare privind analiza stării drumurilor județene, a stadiului demersurilor efectuate de 

către Direcția de Drumuri Județene Caraș-Severin precum și a lucrărilor executate pentru 

repararea/reabilitarea acestora. 

22.Întrebări.Interpelări. 
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Proiecte de hotărâri introduse în procedură de urgență: 

 -Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de "Cetăţean de Onoare al Judeţului Caraş-

Severin", doamnei  Emilia-Alina VUC. 

-Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.203/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT Caraș-Severin – 

Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „Creșterea eficienței energetice și utilizarea 

energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean de Urgența Reșița, județul Caraș-Severin – 

Staționar 1” cu modificările și completările ulterioare; 

-Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.204/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT Caraș-Severin-

Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „Creșterea eficienței energetice și utilizarea 

energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean de Urgență Reșița, județul Caraș-Severin-

Staționar 2”, cu modificările și completările ulterioare; 

-Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.205/29.09.2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului 

”Creșterea eficienței energetice și utilizarea energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean  

de Urgență Reșița, județul Caraș-Severin-Staționar 3”, cu modificările și completările ulterioare; 

-Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a documentaţiei tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Județul Caraș-Severin – 

Consiliul Județean Caraș-Severin, la finanțarea proiectului „Eficientizare energetică a Muzeului 

Banatul Montan din Municipiul Reşiţa, județul Caraş-Severin” în vederea accesării fondurilor 

nerambursabile alocate prin Programul Operațional Regional 2014-2020, Axa prioritară 3 – Sprijinirea 

tranziției către o economie cu emisii scăzute de carbon, Prioritatea de investiții 3.1 – Sprijinirea 

eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a utilizării energiei din surse regenerabile în 

infrastructurile publice, inclusiv în clădirile publice, și în sectorul locuințelor, Operațiunea B –

Clădirile Publice; 

-Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului cadru de colaborare, Acordului de 

parteneriat, a documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a 

contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului „MODERNIZARE DJ 684 

RUSCHIȚA-VOISLOVA, LIMITA JUDEȚ TIMIȘ, CONEXIUNE CU JUDEȚ HUNEDOARA”. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua tuturor! Ne întâlnim, așa cum vă spuneam, în 

ședință ordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Ținând cont de faptul că e perioadă de 

concedii, am programat ședința ordinară puțin mai devreme și următoarea ședință ordinară va fi, ca de 

obicei, la sfârșitul lunii viitoare. Dacă până atunci va mai fi nevoie de o ședință extraordinară, o vom 

convoca-o. Sunt absenți 5 consilieri. Sunt prezenți 26. Este întrunit cvorumul pentru desfășurarea 

ședinței noastre. Salut prezența domnilor deputați, domnul Mocioalcă și domnul Spânu, doamna 

primar, domnul prefect, domnul primar de Brebu, colegii din aparatul propriu, conducătorii 

instituțiilor din subordinea Consiliului Județean și bineînțeles, prezența presei.  

Ținând cont de faptul că, domnul secretar este în concediu, o să-mi permit, cu îngăduința 

dumneavoastră, să vă supun la vot procesul-verbal al ședinței de data trecută. Îl aveți în mape, dacă 

sunt observații? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Se aprobă 

procesul-verbal. 

O să supun la vot ordinea de zi a ședinței de astăzi. Față de ordinea de zi, domnul 

vicepreședinte Nedelcea, vă rog. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Da, domnul președinte. Mulțumesc. Bună ziua! Aș 

dori să retrag de pe ordinea de zi, punctul 17 și punctul 18, acestea urmând a fi introduse într-o ședință 

viitoare.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Și o să introducem în procedură de urgență 6 

proiecte. Este vorba de un proiect de hotărâre privind acordarea titlului de "Cetăţean de Onoare al 

Judeţului Caraş-Severin", domnișoarei Emilia-Alina VUC. Punctele 2, 3 și 4 sunt proiecte de hotărâri 
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pentru modificarea și completarea hotărârilor Consiliului Județean Caraș-Severin privind aprobarea 

proiectelor și a indicatorilor tehnico-economici pe cele 3 staționare. Punctul nr.5 este un proiect de 

hotărâre privind aprobarea proiectului, a documentaţiei tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici pentru Muzeul Județean Reșița. Este vorba de un proiect de eficientizare energetică a 

Muzeului Banatului Montan. Și la punctul nr.6, proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului-cadru 

de colaborare, a Acordului de parteneriat, a documentației tehnico-economice și a indicatorilor 

tehnico-economici, privind modernizarea DJ 684 Ruschița – Rusca Montană– Voislova, limită cu 

județul Timiș. Este vorba de proiectul de care vă spuneam data trecută, proiect care este în rezervă 

pentru finanțare la Agenția Vest, la care avem termen de depunere până în data de 2 august. Însă eu 

sper să încărcăm în aplicație mult mai repede, odată cu aprobarea indicatorilor tehnico-economici. De 

asemenea, la proiectul legat de rectificare pe care îl aveți în mape, o să fac un amendament. N-am mai 

modificat proiectul. O să fac un amendament și o să vă spun la vremea respectivă despre ce 

amendament este vorba. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi așa cum a fost prezentată, cu 

retragerea celor două proiecte și cu includerea celor 6? Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Se aprobă ordinea de zi. 

 Cu permisiunea dumneavoastră, o să discutăm prima dată proiectul de hotărâre, cel privind 

acordarea titlului de ”Cetățean de Onoare”. Mi se pare corect, să nu-l discutăm la sfârșit.  

* 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre introdus în procedură de urgență și anume, 

”Proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de "Cetăţean de Onoare al Judeţului Caraş-Severin", 

doamnei  Emilia-Alina VUC”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba despre o luptătoare născută la Reșița, Emilia 

– Alina Vuc, cu o carieră sportivă de excepție. În anul 2017, a obținut medalia de argint și titlul de 

vicecampioană mondială la Campionatul Mondial de Lupte Seniori, Paris, Franța. Este născută în data 

de 4 octombrie 1993 la Reșița, fiind descoperită și lansată către marea performanță la Clubul Sportiv 

Municipal Reșița. În prezent, sportiva este legitimată la Clubul Sportiv al Armatei Steaua București. 

De-a lungul carierei a obținut diverse medalii, la Campionatul European de Cadeți, Sarajevo, Bosnia 

și Herțegovina, 2010, Campionatul Mondial de Juniori, București, 2011, Campionatul Mondial 

Militar, Skopje, Macedonia, 2016, Campionatul Mondial de Seniori, Paris, Franța, 2017, vă spuneam 

de el, precum și la Campionatul European Seniori, Novi Sad, Serbia, 2017 și Campionatul European 

de Seniori, Rusia, 2018. De asemenea, în weekend-ul  trecut, Alina Vuc a devenit din nou campioană 

națională la turneul care s-a desfășurat la Reșița. Ținând cont de aceste lucruri, propunem acordarea 

titlului de cetățean de onoare pentru Emilia-Alina Vuc. Dacă sunt observații, completări, discuții? 

Dacă nu, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.49/16.02.2018 

privind aprobarea ”Programului lucrărilor de drumuri județene finanțate din sume defalcate din TVA”, 

pentru anul 2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o propunere din partea Direcției de Drumuri 

Județene, ca suma defalcată din TVA pentru finanțarea cheltuielilor privind drumurile județene și 

comunale, pe anul 2018, de 11 milioane 226, să fie defalcată astfel: pentru activitate de iarnă, 3 

milioane 553, pentru întreținere pe timp de vară, 7 milioane 373, pentru întreținere periodică și 

curentă, contracte și proceduri aflate în derulare, 2 milioane 500. Asta este defalcat din întreținerea pe 

timp de iarnă. Iar pentru întreținerea periodică, curentă și comună multianuală, se propune alocarea 

sumei de 4 milioane 873. Cele două sume, 2 milioane 500 cu 4 milioane 873, dau împreună suma de 7 

milioane 373, pe timp de vară. Iar pentru siguranța circulației, montarea de indicatoare rutiere pe 

drumurile județene, alocarea sumei de 300 mii lei. În material aveți defalcat și pe drumuri, cum se 

propune alocarea acestor sume. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot având un interes personal.  
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Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată și completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Prin acest proiect de hotărâre se propune utilizarea unei 

sume din excedentul bugetar, de 245,14 mii lei, pentru a fi alocată Muzeului Banatului Montan Reșița, 

pentru introducerea la finanțare a obiectivului  ”Servicii de proiectare (DALI+consultanță) pentru 

Muzeul Banatului Montan”, în vederea accesării de fonduri europene prin POR. Noi, acum, prevedem 

suma, ca muzeul să plătească studiile pentru a depune proiectul de care vă spuneam, la care astăzi 

aprobăm documentația tehnico-economică și indicatorii tehnico-economici. Dacă sunt intervenții? 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În mape aveți materialul cu sumele pe care le propunem 

la rectificare. În mare, este vorba de acea sumă pe care o luăm din excedent și o dăm la Muzeul 

Banatului Montan, 245,15 și mai sunt sume mai mici care sunt explicate în material. Vă spuneam, că o 

să doresc să fac un amendament. Ținând cont de faptul că, în ședința de guvern de săptămâna trecută, 

Guvernul României a aprobat prin hotărâre de guvern alocarea sumei de 4 milioane 569 mii lei, în 

vederea remedierii accidentelor și dezastrelor în urma calamităților, această sumă o prindem în 

bugetul nostru. Prin votul dumneavoastră, o dăm Direcției de Drumuri Județene, pentru că în 

obiectivele care au fost propuse pentru a fi finanțate prin hotărâre de guvern, sunt drumuri județene. 

Cel mai important, este vorba de drumul Slatina Timiș-Văliug, care a fost cel mai afectat. Acesta este 

amendamentul de care vă spuneam. Știți că, în urma calamităților din luna iunie și luna iulie, județul 

Caraș-Severin a avut foarte mult de suferit. Aș vrea să mulțumesc, pe această cale, Guvernului 

României, domnului prefect, și în mod special, comisiilor care au fost pe teren. La solicitarea mea și a 

domnului prefect, au fost în zilele de sâmbătă și duminică pentru a estima pagubele, au făcut 

rapoartele. Ulterior, acestea au fost aprobate în ședința Comitetului Județean pentru Situații de 

Urgență, înaintate Ministerului Dezvoltării și astfel, am putut să primim finanțare în ședința de 

Guvern, de săptămâna trecută. Dacă sunt întrebări? Dacă nu, vă supun la vot, pe articole, proiectul de 

hotărâre pe care îl aveți în mape și cu amendamentul de care vă spuneam, că această sumă de 4 mii 

569 va fi preluată la venituri, subvenții primite din fondul de intervenții și la cheltuieli, la Capitolul 84 

”Transport”, în bugetul Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin, la titlul ”Active Nefinanciare”, 
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articolul 71.03. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Aș vrea să mulțumesc și domnilor deputați care au fost cu noi, pe teren, la vizita pe care am 

avut-o în județul Caraș-Severin, vizita ministrului apelor și pădurilor, Ioan Deneș. Am vizitat 

împreună, și cu domnul prefect și cu domnii deputați, o parte din zonele afectate de inundații. Cred că 

și urmare a acestor vizite, am primit suma de care vă spuneam. Este vorba de aproximativ 1 milion de 

euro. 

Domnul consilier Crina Ioan: A doua pe țară? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: A doua sau a treia pe țară. Cred că Vrancea e pe primul 

loc. Este hotărârea în Monitorul Oficial.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată și 

completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de o consecință a punctului anterior. Și aici 

fac același amendament, fiind vorba de sursa A, se modifică bugetul Direcției de Drumuri Județene. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.46/16.02.2018 privind aprobarea bugetelor de venituri și cheltuieli ale instituţiilor și 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe 

anul 2018, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, modificăm la Muzeul Banatului Montan. 

Suplimentăm bugetul cu suma de 245,15 mii lei. De asemenea, mai sunt aranjări în cadrul bugetului 

pe care îl au la Căminul pentru Persoane Vârstnice Reșița și implicit la Direcția de Asistență Socială. 

Repet, doar la nivelul Muzeului Banatului Montan este o suplimentare de buget. În rest, la cealaltă 

instituție este o rearanjare în cadrul bugetului aprobat. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 
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Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.06.2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul nr.6, uzanță a Consiliului Județean. Fiind vorba 

de sfârșit de trimestru II și de semestru I, supunem aprobării dvs.  ”Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin şi a contului de 

execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii, la data de 30.06.2018”. Bugetul propriu al județului Caraș-Severin înregistrează 

venituri totale încasate în sumă de 99.585.435 lei și plăți totale efectuate în sumă de 92.887.621, 

rezultând un excedent de 6.697.814 lei. Bugetul centralizat al instituțiilor publice și activităților 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii înregistrează venituri totale încasate în sumă de 

72.169.892 și plăți totale efectuate în sumă de 69.250.953 lei, rezultând un excedent de 2.918.939. 

Valoarea totală a plăților restante la 30.06.2018 se înregistrează la nivelul bugetului centralizat al 

instituțiilor în cuantum de 12.939.150 lei integral pe sursa F, din care arierate: 10.240.752 lei, în 

bugetul Spitalului Județean de Urgență Reșița, urmare a nedecontării serviciilor medicale. Supunem 

aprobării dumneavoastră, aprobarea contului de execuție al bugetului propriu și contului de execuție al 

bugetului centralizat, atât pe secțiunea de funcționare, cât și pe cea de dezvoltare. Dacă sunt 

intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.87/26.04.2018 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a unor examene de promovare se impune 

transformarea a 3 posturi din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean. Două funcții 

publice de execuție de consilier, clasa I, principal, se transformă în consilier, clasa I, superior. Și o 

funcție publică de execuție de inspector, principal, se transformă în inspector, superior. Articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.88/26.04.2018 privind aprobarea organigramei și statelor de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, precum și ale instituțiilor de asistență socială 

cu personalitate juridică, cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba, de asemenea, de susținerea unor examene de 

promovare și se impune transformarea a 4 funcții: o funcție publică de consilier, clasa I, asistent, în 

consilier, clasa I, principal; o funcție publică de inspector, clasa I, asistent, în inspector, clasa I, 

principal; două funcții publice de inspector, clasa I, principal, în inspector, clasa I, superior. În cadrul 

aparatului propriu al DGASPC se impune modificarea statului de funcții, prin transformarea unei 

funcții publice de execuție vacante. O funcție publică de inspector, clasa I, asistent, se transformă în 

funcție publică inspector, grad debutant la Serviciul de Evaluare Complexă a Persoanelor Adulte cu 

Dizabilități. De asemenea, se impune modificarea organigramei, în sensul menționării gradului de 

protecție atribuit celor 5 locuințe sociale destinate ocrotirii persoanelor adulte cu handicap 

instituționalizate în Centrul ”Nera” Oravița, imobile încadrate în categoria de servicii sociale cu cazare 

denumite ”locuințe maxim protejate”. Dacă sunt intervenții? Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 

aparatului propriu al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, a 

Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale serviciilor sociale fără personalitate juridică din 

cadrul Direcţiei, precum și a Regulamentelor de organizare și funcționare ale serviciilor sociale cu 

personalitate juridică din subordinea Direcției. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a modificărilor survenite în structura 

organizatorică a instituției, aprobăm ROF-ul. Materialele nu au mai fost listate, pentru că ar fi fost un 

volum foarte mare de hârtie. Le-ați primit pe e-mail toate anexele la acest proiect de hotărâre. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.229/23.10.2017 privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 

specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
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Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin și 

al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018, cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a modificărilor care au survenit de-a lungul 

timpului, este o uzanță a Consiliului Județean, aceasta, de a aproba planul de ocupare a funcțiilor 

publice din cadrul aparatului de specialitate și din cadrul direcțiilor de care vă spuneam, DGASPC, 

Direcția de Evidență a Populației și Direcția de Drumuri Județene. În speță, discutăm despre 

modificarea anexei 2 ”Structura planului de ocupare a funcțiilor publice pentru anul 2018 din cadrul 

DGASPC Caraș-Severin”. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.148/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Centrului 

Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o solicitare din partea conducerii Centrului 

Județean pentru Conservare și Promovare, de modificare a denumirii a două compartimente, 

Compartimentul de Specialitate, în Compartimentul Conservare, Valorificare, Promovare Culturală și 

Proiecte, modificarea denumirii Compartimentului Administrativ, în Compartimentul Administrativ, 

Contabilitate, Juridic, Resurse Umane, Achiziții. Transformarea unor posturi contractuale de treaptă 

inferioară în posturi de grad/treaptă superioară detaliate în expunere și mutarea unui post de referent, 

studii medii, tr.I, de la Compartimentul Conservare, Valorificare, Promovare Culturală și Proiecte, la 

Compartimentul Administrativ, Contabilitate, Juridic, Resurse Umane, Achiziții. Dacă sunt 

observații? Deci nu se modifică organigrama, ca număr de personal, se modifică doar denumirea a 

două compartimente și se mută un post de la un compartiment la celălalt, fără a crește numărul de 

personal al Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiționale. Articolul I, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului final al concursului de proiecte de 

management, a Proiectului de management și a duratei pentru care se va încheia Contractul de 

management la Centrul Judeţean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare a organizării concursului de proiecte de 

management, funcția de manager a fost ocupată în condițiile legii. Pe cale de consecință, astăzi, 

aprobăm rezultatul final al concursului de proiecte, precum și proiectul de management prezentat de 

domnul Ioan Benga, în vederea asigurării managementului la Centrul Județean de Conservare și 

Promovare a Culturii Tradiționale. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

Urmare a aprobării acestui proiect, vom semna contractul de management cu domnul director 

Ioan Benga. Dânsul fiind până acum director interimar al Centrului Județean de Conservare și 

Promovare a Culturii Tradiționale. Domnul Ioan Benga este într-un binemeritat concediu de odihnă, 

de aceea nu este prezent. Dar pe această cale, vreau să-i transmit succes în activitate! 

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.40/31.03.2009 privind arondarea unităţilor administrativ-teritoriale la serviciile publice comunitare 

locale de evidenţă a persoanelor din judeţul Caraş-Severin, cu modificările ulterioare, prin înfiinţarea 

unor  noi servicii publice comunitare locale de evidenţă a persoanelor în comunele Obreja și Păltiniș.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a înființării acestor două noi puncte, se face o 

rearondare a comunelor la cele două servicii publice. De asemenea și aceste servicii publice au ieșit.  

Una era arondată la Caransebeș, cealaltă era arondată la Oțelu Roșu. Avem aviz din partea forurilor 

superioare, nu?  

Doamna invitat Dan Dorina: Da. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Este aviz. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine 

Publică Caraş-Severin, modificată  și completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a faptului că, la conducerea Inspectoratului 

Județean de Jandarmi a fost numit domnul colonel Alexandru Tobă în funcția de inspector-șef al 

Inspectoratului Județean de Jandarmi, este nevoie de modificarea componenței ATOP, în sensul în 

care, se înlocuiește fostul inspector-șef, domnul Ionel Dina-Mănoiu, cu domnul Alexandru Tobă. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor județene de pe raza județului Caraș-Severin, 

pe nivele de viabilitate, în perioada sezonului rece:15 noiembrie 2018-15 martie 2019. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba despre perioada de iarnă. În fiecare an, o 

parte din drumurile județene sunt închise pe perioada sezonului rece. Avem avizul favorabil al 

Inspectoratului de Poliție Caraș-Severin. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 

         16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare şi a tarifelor  şcolare, la Şcoala 

Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” Reşiţa, pe anul şcolar 2018 – 2019. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o uzanță a Consiliului Județean. Urmare a 

solicitării instituției, aprobăm planul de școlarizare și tarifele pentru anul școlar 2018-2019. Aveți în 

anexă planul de școlarizare pe număr de elevi, număr de ore și pe disciplinele care se predau la Școala 

Populară de Arte și Meserii. De asemenea, tarifele de școlarizare sunt în anexa 2. Dacă nu sunt 

intervenții, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

Am epuizat ordinea de zi. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proiectele care au fost propuse în regim de urgență, o să 

fac o scurtă referire la unul dintre ele, pentru că sunt identice, cele 3 proiecte care fac referire la 

staționarele din cadrul Spitalului Județean de Urgență Reșița. Prin aceste proiecte, ca urmare a 

clarificărilor solicitate de către Agenția Vest, se propune modificarea consumului anual de energie 

primară. Deci nu se modifică indicatorii tehnico-economici. Titlul proiectului este ”de modificare” 

pentru că așa este titlul anterior al hotărârii Consiliului Județean. Noi modificăm, în cadrul acelei 

hotărâri, doar acești indicatori energetici, nu indicatorii tehnico-economici. Acest lucru îl facem la 

toate cele 3 staționare. Aveți în expunerea de motive, explicată această solicitare pe care Agenția 5 

Vest ne-a făcut-o. 

-Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr. 203/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT Caraș-Severin – 

Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „Creșterea eficienței energetice și utilizarea 

energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean de Urgența Reșița, județul Caraș-Severin – 

Staționar 1” cu modificările și completările ulterioare. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

-Proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.204/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității proiectului și a contribuției UAT Caraș-Severin-

Consiliul Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului „Creșterea eficienței energetice și utilizarea 

energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean de Urgență Reșița, județul Caraș-Severin-

Staționar 2”, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Staționarul 2, același lucru. Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

-Proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr. 205/29.09.2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului 
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”Creșterea eficienței energetice și utilizarea energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean  

de Urgență Reșița, județul Caraș-Severin-Staționar 3”, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Același lucru. Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: ”Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului, a 

documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției 

UAT Județul Caraș-Severin – Consiliul Județean Caraș-Severin, la finanțarea proiectului 

„Eficientizare energetică a Muzeului Banatul Montan din Municipiul Reşiţa, județul Caraş-Severin” în 

vederea accesării fondurilor nerambursabile alocate prin Programul Operațional Regional 2014-2020, 

Axa prioritară 3 – Sprijinirea tranziției către o economie cu emisii scăzute de carbon, Prioritatea de 

investiții 3.1 – Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a utilizării 

energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv în clădirile publice, și în sectorul 

locuințelor, Operațiunea B –Clădirile Publice.” 

Este un proiect pe care colegii de la Muzeul Banatului Montan l-au făcut împreună cu firma de 

consultanță. Valoarea totală eligibilă este de 10.748.949,68 lei, inclusiv TVA, din care: valoare 

eligibilă fonduri europene 85%, valoare eligibilă buget de stat 13%, cofinanțare Consiliul Județean 

Caraș-Severin 2% = 214.978,99 lei, inclusiv TVA. De asemenea, este și o componentă neeligibilă, nu 

este mare, 35.144,27 lei. Această componentă și cei 2% cofinanțare sunt bani pe care îi va asigura 

Consiliul Județean. Dacă sunt întrebări? La Muzeul din Caransebeș nu se putea introduce în această 

axă de finanțare, pentru că este o clădire de patrimoniu și nu putea fi introdusă. Din acest motiv, doar 

Muzeul Banatului Montan a făcut un astfel de proiect. Pentru că noi am discutat și cu colegii de la 

Muzeul din Caransebeș, sigur că, acolo suma ar fi fost mult mai mare, pentru că și clădirea este mai 

mare. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ultimul punct pe ordinea de zi, ”Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Acordului cadru de colaborare, Acordului de parteneriat, a documentaţiei tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la finanţarea proiectului „MODERNIZARE DJ 684 RUSCHIȚA-VOISLOVA, LIMITA 

JUDEȚ TIMIȘ, CONEXIUNE CU JUDEȚ HUNEDOARA”. Aici, în mapă, aveți și acordul de 

parteneriat cu Consiliul Județean Timiș. La momentul în care a fost redactat acest proiect de hotărâre, 

indicatorii din partea Consiliului Județean Timiș, pe tronsonul lor de drum, nu erau. Astăzi, știu că au 

ședință de Consiliu. De aceea nu sunt completați în modelul de acord-cadru pe care îl aveți. Oricum, 

noi nu puteam să modificăm, prin hotărârea noastră, indicatorii aprobați de Consiliul Județean Timiș. 

Însă acest drum se face prin acord de parteneriat cu județul Timiș. De asemenea, la fel ca și la celelalte 

drumuri, prin acorduri de parteneriat cu UAT-urile pe raza cărora trece acest drum județean, adică, 

comuna Zăvoi și comuna Rusca Montană. Dacă sunt întrebări? Să vă spun cât este valoarea acestui 

proiect. Valoare totală proiect, 99.861.431,07 lei, din care: valoare totală eligibilă 99.446.597, valoare 

neeligibilă 414.834 lei. De asemenea, contribuția proprie a Consiliului Județean, pe lângă valoarea 

neeligibilă, cea de 2%, 1.988.931. Deci, aproximativ 2 milioane și cu 414, 2.400.000 va fi contribuția 

Consiliului Județean Caraș-Severin, la acest proiect, pe care o să-l încărcăm dacă vom obține voturile 
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Consiliului Județean. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 11, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la punctele 19, 20 și 21 ale ordinii de zi: 

19.Raport privind activitatea desfășurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii “Ion Românu” 

Reşiţa în anul școlar 2017-2018. 

20.Raport privind modul de soluționare a petițiilor în semestrul I, 2018. 

21.Informare privind analiza stării drumurilor județene, a stadiului demersurilor efectuate de 

către Direcția de Drumuri Județene Caraș-Severin precum și a lucrărilor executate pentru 

repararea/reabilitarea acestora. 

Nu sunt discuții la aceste puncte. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Înainte de a trece la ”întrebări,interpelări”, aș vrea să vă 

fac o scurtă prezentare, o scurtă recapitulare, a proiectelor depuse de către Consiliul Județean, în 

mandatul nostru, în acești 2 ani de zile, fie că ne referim la infrastructură, fie că ne referim la sănătate. 

Deci pe componenta de infrastructură, cu acest proiect pe care o să-l depunem, suma totală a 

proiectelor este de 559.133.267,85. Este vorba despre DJ 581 care se află în acest moment în derulare. 

Este vorba de cele două drumuri depuse pe SUERD, 571 și 571A. Este vorba de cele două drumuri 

depuse pe POR, la care am aprobat indicatorii tehnico-economici în ședința trecută, DJ 572 

Comorâște-Berzovia și DJ 608 Plugova – Cornereva- Rusca Teregova (DN6) și de asemenea, 

proiectul pe care astăzi l-am aprobat, Ruschița-Voislova, limită cu județul Timiș. Deci suma totală a 

proiectelor depuse pe finanțare europeană, pe drumuri, este de 559.133.267. De asemenea, proiecte 

depuse pe finanțare europeană sunt cele pe domeniu ”sănătate”. Avem proiectul transfrontalier din 

care face parte, din acest proiect, și Spitalul  Județean de Urgență Reșița, cu Spitalul de Urgență din 

Timișoara și cu Ministerul Sănătății din Serbia. Acesta este un proiect depus de către Spitalul 

Județean, dar la care noi am aprobat, în primele luni de mandat, indicatorii tehnico-economici, și 

asigurăm cofinanțarea de 2% și asigurăm cash flow-ul. De asemenea, cele 3 proiecte de eficiență 

energetică pe cele 3 staționare și de asemenea, proiectul de extindere, dotare, infrastructură, Unitate de 

Primiri Urgențe. În total, pe domeniul sănătății, sunt depuse proiecte în valoare 71.714.647. Pe 

componenta ”învățământ- cultură” sunt două proiecte: cel aprobat astăzi, privind eficiența energetică 

la Muzeul Banatului Montan și am aprobat data trecută, indicatorii tehnico-economici, proiectul depus 

de Școala ”Aurora”, ”Școală pentru toți, șansă la o viață mai bună”,  în total 12.531.447,49. Adunând 

toate aceste proiecte, suma totală este de 643.379.363 lei, cu o contribuție a Consiliului Județean, 2% 

și neeligibile, de 45.247.563. Această sumă de 643 de milioane, peste 100 de milioane de euro, 130 de 

milioane de euro, sunt proiectele depuse de către Consiliul Județean, în urma aprobării indicatorilor 

tehnico-economici și bineînțeles, în urma activității aparatului de specialitate. Vreau să le mulțumesc 

tuturor colegilor, în special, celor de la Serviciul Proiecte și celor de la Direcția de Drumuri, care au 

dus greul la realizarea acestor proiecte. De asemenea, tot în această perioadă, pe PNDL sunt semnate 

contracte de finanțare în valoare de 107 milioane. Și de asemenea, avem o finanțare din partea 

Companiei Naționale de Investiții, pe cele două drumuri pe care le-am predat la începutul mandatului 

nostru, Berzovia –Vermeș și Fârliug-Duleu, o finanțare de 23 de milioane. Deci proiectele PNDL, 107 

milioane și CNI, 23 de milioane, pe fonduri europene, 643 de milioane. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi și anume: 

22.Întrebări.Interpelări. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Întrebări, interpelări? 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Da, ar fi o întrebare, domnule președinte. Din 

proiectele pe drumuri, suma este considerabilă, într-adevăr. Din informațiile care le aveți până la 

această oră, cam care ar fi suma care a fost și aprobată, din aceste proiecte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci până în acest moment, a fost aprobat DJ 581. Fiți 

convinși, că în momentul în care se aprobă, o să fiți înștiințați. Aprobarea acestor proiecte nu putea fi 

făcută, la cele pe POR, pentru că am depus, am aprobat indicatorii tehnico-economici în ședința 

trecută. Cele pe SUERD sunt depuse mai demult, am trecut de o primă etapă de evaluare. Din păcate, 

nu putem interveni noi, în perioada de evaluare. Consiliul Județean, ca beneficiar al unui proiect, 

răspunde clarificărilor pe care le primește, când le primește în termenul stabilit de către Agenția de 

Dezvoltare. Nu avem un termen la care aceste proiecte vor fi semnate. Nu depinde de Consiliul 

Județean. Repet, tot ceea ce depinde de Consiliul Județean este să răspundă la clarificări, chiar dacă e 

nevoie la acele clarificări de modificarea unor hotărâri de consilii județene. Într-adevăr, proiectele pe 

SUERD sunt depuse mai demult, dar analiza se face la nivelul Agenției de Dezvoltare Nord. Sunt 

foarte multe proiecte depuse. Vă spuneam că, am trecut de o primă etapă. La cele pe POR, deși 

termenul era 2 august, le-am depus luna trecută, odată cu aprobarea indicatorilor tehnico-economici. 

Deși s-a prelungit cu o lună perioada de depunere, le-am depus tocmai pentru a câștiga timp în 

evaluarea pe care Agenția de Dezvoltare Regională o face. Proiectul acesta, pe care l-am aprobat 

astăzi, o să-l încărcăm și de asemenea, va fi perioada de evaluare. Toate proiectele care sunt pe PNDL 

sunt semnate și sunt proiecte în derulare la nivelul Direcției de Drumuri Județene, și din informările pe 

care le primiți periodic de la Direcția de Drumuri Județene, vedeți în ce stadiu se află. Deci pe POR 

este semnat doar pe DJ 581. Suntem în perioada de atribuire a lucrării, în urma licitației. Pe celelalte, 

așteptăm evaluarea și clarificări din partea Agenției de Dezvoltare. La fel, la proiectele pe spital, cel 

transfrontalier cu Spitalul de Urgență din Timișoara și cu Ministerul Sănătății din Serbia este în 

derulare, este semnat, celelalte proiecte, pe cele 3 staționare și extindere dotare unitate de primiri 

urgențe, se află în evaluare la nivelul Agenției de Dezvoltare. Dacă mai sunt alte întrebări? 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Proiectul cu bacul de la Moldova Nouă, ce se mai întâmplă 

cu el? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proiectul cu bacul de la Moldova Nouă, stăm, în acest 

moment, în hotărârea de guvern. Împreună cu domnul prefect am redactat o hotărâre de guvern pentru 

deschiderea punctului de trecere de frontieră la Moldova Nouă. Am primit clarificări, am transmis 

clarificările. De asemenea, din partea Poliției de Frontieră au venit solicitări de unele lucrări 

suplimentare la punctul de trecere a frontierei. Aceste solicitări de lucrări suplimentare le-am transmis 

Primăriei Moldova Nouă, pentru că punctul de trecere a frontierei a fost componenta din acest proiect 

a UAT Moldova Nouă. Dacă nu mai sunt alte întrebări, eu vă mulțumesc. Repet, dacă nu va fi nevoie 

de o ședință extraordinară a Consiliului Județean, ne vom întâlni la sfârșitul lunii august. Vă 

mulțumesc. Concediu plăcut celor care urmează să meargă în concediu! Înainte de a închide ședința, 

vreau să vă informez că și eu voi pleca în concediu la sfârșitul lunii iulie, până în luna august. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
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